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BICIKLIVEL AZ UTAKON – A GYALOGÁTKELŐK ÉS A KÖRFORGALMAK A LEGVESZÉLYESEBBEK

Győző tanult a balesetből
GYŐR-MOSON-SOPRON
FOLYTATÁS AZ 1. OLDALRÓL.

Krajcsik István JózsefGyőrbena
Kálóczy tér kereszteződésében
akart átkelni.

TANULSÁGOS ESET
– Egy gyalogost engedett át
az autós, azt hittem, engem is
lát és átenged, ezért lehajtot-
tam. Amint a gyalogos átért,
a kocsi elindult, engem pedig
fellökött. Szerencsésnekmond-
hatom magam, mivel csak egy
bordám tört el, de így is poko-
lian fáj, nehezen mozgok, és
jó ideig csak a fotelben ülve
tudtam aludni. Ezentúl min-
dig leszállok majd a gyalogát-
kelőhelynél, és sokkal jobban
figyelek a táblákra,meg termé-
szetesen arra is, hogy mikor
kell elsőbbséget adnom. Sokat
járok kerékpárral, tanulságos
volt az eset a számomra. Remé-
lem, azzal, hogymegosztomaz
esetemet, másoknak is segít-
hetek, hogy ne szenvedjenek
ilyen balesetet.

A GYALOGOS MÉG ÁTÉRT
A 12 éves Győző is kísértetie-
sen hasonló helyzetbe került
a nyári szünet első napjaiban.

Szerencséjére nem sérült meg
komolyabban, így csak tapasz-
talattal lett gazdagabb.
– A győri Szövetség utcában

lévő zebrán akartam áttekerni.
Egy hölgy kelt át épp gyalog
ugyanezen a szakaszon, ő
már átért az út felénél talál-
ható járdaszigetre, mikor a Bá-
thory utcából kikanyarodott
egy autó, és engem fellökött.
Gyakran kerékpározom, van,
amikor egyedül, és van, ami-
kor a családdal együtt. Eddig
nem volt balesetem, a jövőben
sokkal jobban fogok figyelni,
és a zebrán áttolom a kerék-
párt.
Győző azért vállalta, hogy

megosztja történetét, hogy
kortársai figyelmét is felhívja
a biztonságos közlekedésre.
A segítsége elismeréseként
Majorné Bajnok Eszter rendőr
százados, a Győri Rendőrka-
pitányság Városi Baleset-meg-
előzési Bizottságának titkára
egy kis ajándékcsomagot is

átadott a fiúnak, amelyben a
biztonságos kerékpározáshoz
szükséges eszközök voltak.
De a gyors ellenőrzésnél látni
lehetett, hogy Győző kerék-
párja jól felszerelt csengővel
és prizmákkal.

VESZÉLYFORRÁSOK
– A körforgalmak a legveszé-
lyesebbek, mind gyalogos-,
mind kerékpárosszempontból.
Emellett gyakoriak a balesetek
a zebráknál is, de a legutóbb

például két biciklis ütközött
össze, mikor az egyik neki-
ment az őt éppen előző kerék-
párosnak –mondta el Majorné
Bajnok Eszter. – Fontos, hogy
bringán is tartsuk meg a köve-
tési távolságot. A kormányt
elengedve tekerni pedig sza-
bálytalan! Emellett egyre töb-
ben kerekeznek fülhallgatóval,
ami szintén rendkívül baleset-
veszélyes.
Majorné Bajnok Eszter

kiemelte, ha van kerékpárút,
a bicikliseknek kötelező azt
használniuk, lakott területen
kívül pedig csak egy sorban
haladhatnak az út szélén. Ha
pedig úgy akarnak kanya-
rodni, hogy ezzel keresztezik
a szembejövő sávot, akkor a
sáv szélén meg kell állniuk, és
körülnézést követően áttolni az
úton a kerékpárt.

Az eset óta Győző mindig leszáll és áttolja kerékpárját a zebránál. FOTÓ: RÁKÓCZY ÁDÁM

Nemrég a Jereváni út és a Zöld utca
találkozásánál lévő körforgalom-
ban történt baleset. FOTÓ: POLICE
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GYURINA ZSOLT
ÚJSÁGÍRÓ

Szoboszlai

B
ő negyven éve, 1982 óta követem a világfutballt.
Azóta várok arra, hogy világsztárunk legyen. Saj-
náltam,hogyDétárinemmenta Juventusba,druk-
koltam Dzsudzsáknak, hogy a Kaukázus újgaz-
dag csapata, az Anzsi helyett mondjuk a francia

bajnokságot válassza, a sok tucat ifjú reménységről nem is
beszélve, akiknevével egy ideig televolt a sajtó, aztánazolasz
másodosztálybanvégezték.Asokszorosanhátrányoshelyzetű
kelet-közép-európai országok is rendre fel tudtak és tudnak
mutatni egy-egy olyan sportolót, akit valóban számontart a
világ, olyan személyt, aki a legszűkebb elitbe tartozik. Mint a
szerbeknek Djokovic, a szlovénoknak Doncic, a horvátoknak
Modric vagy a szlovákok NHL-hokisai. Félreértés ne essék,
mindentiszteletemazolimpiaibajnokainké,úszóklasszisaink
nevétvalóbanszintemindenhol ismerik, csaképpena legnép-
szerűbb sportág, a labdarúgás világából hiányzott a magyar
legenda. Az elmúlt évtizedekben Európa top fociklubjainak

adott játékost szinte
mindennemzet Izland-
tól Albániáig – csak
éppen a magyar nem.
Eddig.
Focistáinkra bontva
Szoboszlai Dominik

Liverpoolbaszerződéseazutóbbi30–50évlegnagyobbszenzá-
ciója.Azújkori, akorábbinál ezerszeresen inkábbpénzuralta
ésvezéreltevilágbannemvoltmég ilyensportcsillagunk.Szo-
boszlai ésédesapjakeménységét, céltudatosságát látvapersze
biztosvagyokbenne,mindentmegtesznekazért,hogyakövet-
kező 15évDominikról szóljon.Nagykérdés,hogymitkezdünk
a ténnyelmi,újságírók, ésmit kezdveleamagyarnéplélek. El
tudjuk-e jó szívvel fogadni, képesek vagyunk-e tiszta szívvel
szurkolniasikereinek,vagymételyezikaz irigység,akárörven-
dés.Nekünk isszoknunkkellmég,hogya labdarúgásbiznisze
magyar világsztárral gazdagodott.

gyurina.zsolt@kisalfold.hu

Nekünk is szoknunk kell,
hogy a focibiznisz magyar
világsztárral gazdagodott.

Jótékony motorosok
PODCAST. Podcaststúdiónk
vendége volt dr. Horváth Sán-
dor Domonkos, a Dr. Kovács
Pál Könyvtár és Közösségi Tér
igazgatója, aki lelkesen beszél
az intézmény felújításáról és
a ma nyíló gyermekkönyvtár-
ról. Szóba kerül a pandémia
utáni helyzet, a könyvszalon, a
könyvhét és a városrésznapok.
Tartalmas, jókedvű beszélge-
tés, ahol érződik a vezérelv:
„olvasni jó”.
Két jótékonymotoros is bero-

bogott hozzánk a stúdiónkba.

Csörnyei Balázs, a Kisalföldi
Jótékony Motorosok Egyesüle-
tének elnöke és Zsédely Máté
motorversenyző meghatottan
és boldogan meséltek arról a
gigászi összefogásról, amely-
nek nemrég részesei voltak. A
pázmándfalui Benkő Vicának
nem csak a győrsági sport-
napon szereztek életre szóló
élményt; a beszélgetésből kide-
rül, hogy azóta már még egy-
szermeglátogatták a leukémiás
kislányt, akimaga is amotorok
szerelmese lett.

Zsédely Máté motorversenyző és Csörnyei Balázs, a Kisalföldi Jótékony
Motorosok Egyesületének elnöke is podcastvendégünk volt.

Vízügyi szakemberek
cserélnek tapasztalatot
GYŐR
OLLÁRI GERGELY

A Magyar Hidrológiai Társaság
legnagyobb rendezvénye a ván-
dorgyűlés, amelynek idén a tár-
saság Győri Területi Szervezete
ad otthont a Széchenyi-egyete-
men, ahol mintegy 300 vízügyi
éskörnyezetvédelmi szakember
tanácskozik péntekig hat szek-
cióban.
A résztvevők előadásokat

hallgathatnak meg, tapasztala-
tot cserélhetnek a vízkárelhárí-
tás, a vízkészlet-gazdálkodás, a
vízépítés, a települési és a terü-
letivízgazdálkodás,ahidrológia
és a hidraulika témakörében. A
vándorgyűlés elnöke Németh
József, az Észak-dunántúli Víz-
ügyi Igazgatóság vezetője.
A Magyar Hidrológiai Társa-

ság társelnöke, dr. Váradi József
Gyula lapunknakhangsúlyozta:
a szakmai beszélgetésekre
aktuális témákat választottak,
éskötetlenbeszélgetésenvitatják
meg a legfontosabb kérdéseket.
– Tavaly jelentős aszály súj-

totta az országot. Az előadáso-

kon azt kutatjuk, mit tudunk
tenni azért, hogy az éghajlat-
változás negatív hatásait kikü-
szöböljük. Emellett szóba kerül
a villámárvizek témája is. A
gyorsan lezúduló nagy csapa-
dékkomolykárokatokoz telepü-
léseinken. Megbeszéljük azt is,
mit tudunk tenni a károk csök-
kentéséért – mondta el kérdé-
sünkre a társelnök. Hozzátette:
–Szakmaikiránduláson is részt
veszünk, ahol többek között
megismerkedünk a város vizes
nevezetességeivel, valamint a
Mosoni-Duna duzzasztójával.
Emellett a kulturális értékeket
is megtekintjük a folyók váro-
sában.

Dr. Váradi József Gyula, a Magyar
Hidrológiai Társaság társelnöke.

Ha meghallgatná
a beszélgetést,
olvassa be ezt
a QR-kódot:

Remélem, azzal, hogy
megosztom az ese-
temet, másoknak is
segíthetek, hogy ne
szenvedjenek ilyen
balesetet.


